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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Valóban nem fizetik ki időben és egy összegben a 
tanárok a bérét a makói József Attila Gimnáziumban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Hazai sajtóinformációk szerint  a makói József Attila  Gimnázium egyik tanára úgy nyilatkozott,
hogy a foglalkoztatása első négy hónapjában fizetésének csak egy részét kapta meg a tankerülettől,
bérének  további  részét  pedig  későbbre  ígérték.  Az  eset  kapcsán  több  hónap  után  ügyvédi
felszólításra is sor került, de ez sem vezetett eredményre, így bírósági eljárás is indult az ügyben.

A sajtócikkek szerint a helyi pedagógusok úgy látják, hogy „a pénzek visszatartása mindennapos”
arrafelé,  amikor pedig a pénz visszatartásának oka iránt érdeklődtek,  akkor a tankerület  válasza
ennyi volt: „ezt így szoktuk”.

A fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

1. Valóban előfordult már - például a makói József Attila Gimnáziumban, - hogy a 
pedagógusok a fizetésüknek csak egy részét kapták meg és az elmaradt összeget utólag 
rendezik? Amennyiben igen, milyen jogszabályi felhatalmazás alapján került erre sor?

2. Megtörténik-e az elmaradt bér kifizetése, és mennyi idő múlva?
3. Valóban indult-e eljárás kifizetetlen bérek miatt és hol tart az ügy?
4. Kikérték-e az oktatási jogok biztosának állásfoglalását az ilyen ügyekben?
5.  Mi a tárca és a tankerület állaspontja az eset kapcsán?

 

Várjuk válaszát!


